

IDS[®] 2019

LEADING DENTAL
BUSINESS SUMMIT

IDS REPORT 2017



LEADING DENTAL BUSINESS SUMMIT

IDS[®]
2019

14 MARCH - 11:30 A.M. - 12:00 A.M.

SPEAKERS CORNER, PASSAGE 4/5

BONE ATROPHIES – TREATMENT OPTIONS

AUF WIEDERSEHEN IN KÖLN!
SEE YOU NEXT TIME IN COLOGNE!

12 – 16 MARCH 2019

IDS
2019



ARGUMENTE MIT POTENZIAL *PROVEN POTENTIAL*

Leistung, die überzeugt: Auf der vergangenen IDS und mit diesem Report haben Sie erfahren, welche hervorragenden Möglichkeiten die 37. Internationale Dental-Schau geboten hat. Nutzen Sie auch in Zukunft das Potenzial, das Ihnen die IDS 2019 garantiert!

Ein entscheidender Faktor für Ihren zuverlässigen Erfolg ist der Messeplatz und Standort Köln.

In einer wirtschaftsstarken Region, im Herzen Europas gelegen, bietet Köln das ideale Umfeld für die innovative Präsentation Ihrer Marke.

Wir freuen uns auf Sie!

Impressive performance: At the last IDS and with this report, you have seen the outstanding opportunities which were offered at the 37th International Dental Show. Take advantage of the potential guaranteed by IDS 2019!

A decisive factor for your reliable success is the trade fair site and location of Cologne.

In an economically strong region situated in the heart of Europe, Cologne offers the ideal environment for the innovative presentation of your brand.

We look forward to welcoming you!